
 

Zapisnik seje Sveta staršev OŠ Staneta Žagarja Kranj,  

z dne 12.6.2024 
 
Sejo je vodil predsednik Sveta staršev Igor Seljak. Seja se je začela ob 18.30 v učilnici 25. Lista 
prisotnosti je priložena. 
 
Dnevni red: 
1. Pregled zapisnika zadnje seje 
2. Realizacija letnega delovnega načrta (LDN) 
3. Učbeniki in delovni zvezki za prihodnje šolsko leto 
4. Priprave na novo šolsko leto 
5. Razno 
 

K točki 1. 

Pregled zapisnika zadnje seje: Svet staršev je sprejel zapisnik zadnje seje z dne 3. 10. 2023. 

 

K točki 2.  

Realizacija letnega delovnega načrta (LDN) 

Ravnatelj Marko Popit je predstavil realizacijo LDN. Pouk se je izpeljal po načrtih, dejavnosti tudi, 

izpeljali so tudi vse šole v naravi (zimsko in letno).  

Šola se je lotila kar nekaj projektov, med njimi MEPI z dvema odpravama; tabor za nadarjene v 

Bohinju v začetku junija letos; programiranje za dekleta pod nazivom Kodiram; gostili so tekače miru; 

izvedli so tudi precej tekmovanj (odmevno 5. mesto na državnem tekmovanju geografije za 

osmošolca); zelo veliko preventivnih delavnic (na primer s pomočjo Centra za krepitev zdravja iz ZD 

Kranj, kar učenci lepo sprejemajo – gibanje, alkohol, droge, cigareti in vej panje, ustno zdravje; s 

pomočjo MO Kranj o tesnobi, odraščanju, pozitivni samopodobi in stresu, spolnost, nenasilna 

komunikacija). Žal na določena predavanja staršev ni.  

Nacionalno preverjanje znanja (NPZ): pri 9. razredih pri vseh treh predmetih in dodatno zgodovini 

rezultati cca 5 % nad povprečjem; pri 6. razredih cca 5 % pod povprečjem. Ravnatelj je podrobneje 

analiziral rezultate: od 9. razredov so prišli vsi pisat in zato je rezultat neko povprečje, medtem ko je 

nekaj učencev v 6. razredih pri vseh predmetih pisalo pod 10 % in je to povprečje potegnilo navzdol 

(gre za več učencev, ki ponavljajo, oziroma učencev priseljencev). 

Osip: veliko v 6. in 7. razredih, v 9. razredih le dva. Letos kar nekaj učencev, ki bodo po devetih letih 

šolanja odšli s šole brez zaključene OŠ. Na šoli se trudijo, da imajo učenci zaključenih vsaj 7 razredov, 

ker potem lahko gredo na posebno 2-letno šolanje, s čimer imajo – če ga uspešno zaključijo – potem  

priznano dokončano OŠ in tudi poklic. 

Za naslednje šolsko leto ni predvideno mešanje razredov, morda le premestitev določenih učencev. 

Nekaj časa je ravnatelj posvetil tudi stroškom raznih aktivnosti in šole v naravi: zakonodaja namreč 

dviguje plačilo učiteljem, ki bi se udeleževali taborov, krije pa država le stroške spremljevalcev za eno 

(poletno) šolo v naravi, ostalo se vse prevali na starše. Letos so se naši učitelji odpovedali dodatnemu 

plačilu za določena spremstva. Strošek za letno šolo v naravi pa se je tako dvignil za 40 EUR / učenca.  

 



K točki 3.  

Učbeniki in delovni zvezki za prihodnje šolsko leto: 

Svet staršev je potrdil seznam učbenikov in delovnih zvezkov, ki jih je za šolsko leto 2024/2025 

predlagal strokovni aktiv. Seznam je sestavni del tega zapisnika. 

Učbenike dobijo učenci v šoli. Atlas se prenese naprej. Pri DZ se ohranja isti seznam kot lani. 

SKLEP: »Na učitelje se naslavlja prošnja, da razmislijo o načinih, s katerimi bi zmanjšali količino 

zvezkov in učbenikov za nošenje v šolo, da bi bile posledično torbe lažje«. 

 

K točki 4.  

Priprave na novo šolsko leto: 

Šole imajo vedno večje težave s kadri. Učiteljice za matematiko, fiziko, tehniko so odšle oziroma gredo 

v pokoj. Tam, kjer gre za upokojitve, se da zaposlovanje načrtovati, hitri odhodi pa so večji izziv. 

Enostavno včasih sploh ni nobenega odziva na razpise.  

Odhodi vplivajo tudi na izvajanje izbirnih predmetov, kar pomeni, da lahko učenci tudi čez poletje 

dobijo sporočilo o spremembi. 

Pripravlja se RAP – razširjeni program. Podaljšano bivanje ne bo več klasični OPB, interesne dejavnosti 

se bodo tudi prenesle v RAP. V RAP  pa bo zajet tudi dopolnilni in dodatni pouk, dodane bodo ure 

športnih aktivnosti.  Za vse te dejavnosti v RAP-u se bodo našla drugačna poimenovanja. Vse ure bodo 

45 minutne, učna obveznost učiteljev v RAP-u pa bo 25 ur. 

Naša šola se za uvedbo v naslednjem šolskem letu ni odločila, nekatere okoliške šole pa, pri čemer 

bodo imele kar nekaj izzivov, med drugim bodo potrebovale še več kadra in predvsem primernega 

prostora za izvedbo vseh dejavnosti. 

 

K točki 5.  

Podana je bila pripomba, da se med vikendom uničuje šolsko igrišče, ker je soseski dovoljen prost 

vstop, tudi ograja ni primerna. Posledično se obiskovalci po igrišču vozijo s kolesi in tudi motornimi 

kolesi, kar pa pomeni, da bo igrišče kmalu uničeno.  

SKLEP: »Svet staršev sestavi dopis o problematiki na igrišču s pobudo za postavitev žičnate ograje. 

Dopis se naslovi na župana Mestne občine Kranj Matjaža Rakovca.« 

Starše zanima, kako je z neznancem, ki se je zadrževal v okolici šole in vabil učence v avto. Je policija 

morda storilce že prijela? Šola zaenkrat nima nobenih informacij s strani rajonskega policista. 

Starše zanima, če je šola vključena v program NEON – varni brez nasilja. Ravnatelj pove, da se je nekaj 

učiteljev udeležilo izobraževanja, tako da nameravajo v prihajajočem letu program ključiti v pouk. 

Seja je bila zaključena ob 20.10.  

 

Ravnatelj:        Zapisnikar: 

Marko Popit        Ana Vučina Vršnak 


